


附件：广西科技管理信息平台提交及审核科技报告的步骤说明 

广西科技管理信息平台网址：http://gkg.kjt.gxzf.gov.cn
科技报告提交与及审核流程：
第一步：项目负责人提交科技报告



第二步：申报单位管理员对科技报告进行初审




第三步：专业机构评估师对科技报告进行复审





第四步：情报所审核员对科技报告进行终审








一、项目负责人提交科技报告
（一）项目负责人输入用户名、密码登录广西科技管理信息平台
[image: ]
（二）项目负责人填写科技报告
1.项目负责人在办事快捷通道点击“科技报告撰写”按钮进入科技报告撰写界面。如需新增科技报告，请点击“新增”按钮进行新增，如对已有科技报告进行填写和修改，请选择指定的科技报告点击“进入填写”进行填写。

[image: ]
[image: ]
2.填写科技报告相关信息
（1）填写“基本信息”

[image: ]
[image: ]



[image: ]





（2）填写“项目信息”

[image: ]












（3）填写“其他信息”，在此处上传科技报告及承诺书

[image: ]

（4）填完信息，可点击“填写检查”按钮对科技报告进行格式的检查，检查通过后，点“提交”按钮上报。如填写的过程中，需要对已填写的信息进行保存，请点击“保存”按钮。
[image: ]

[image: ]

[image: ]
提交成功之后系统提示：
[image: ]
二、申报单位管理员对科技报告进行初审
（一）申报单位管理员输入账号、密码登录广西科技管理信息平台
[image: ]





[image: ]





（二）对“基本信息”、“项目信息”、“其他信息”进行初审
  “基本信息”、“项目信息”及其他信息的内容不能更改，（二）项目负责人提交的科技报告文档在“其他信息”子菜单里可以查看。
[image: ]
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（三）给出审核意见
[bookmark: _GoBack]填写审核意见（也可以通过常用审核意见进行选择），若审核通过，则将报告上报至科技报告管理机构；如果审核不通过，报告将直接退回到项目负责人手中。
[image: ]
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（四）查看本单位科技报告的审核进度
申报单位管理员审核完科技报告后，点击“所有科技报告查询”菜单可以查看本单位提交的科技报告审核状态，如下图所示：


[image: ]









三、专业机构评估师对科技报告进行复审
（一）评估师输入账号、密码登录广西科技计划管理系统，在办事快捷通道中,点击“科技报告审核”按钮，进入科技报告审核界面，选择指定的科技报告进行审核。
[image: ]
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（二）评估师对科技报告进行内容审核
    填写审核意见（也可以通过常用审核意见进行选择），若审核通过，则将报告推送到情报所科技报告审改系统；如果审核不通过，报告将直接退回到项目负责人手中。



[image: ]






四、情报所对科技报告进行终审
    情报所审核人员进入科技报告审改系统对计划管理系统推送过来的科技报告进行审核。如审核通过，则予以收录；如审核不通过，将直接退回到项目负责人处。
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Based on the analysis of the characteristics of the relevant data, the folowing related studies were carried out: (1) using information diffusion technology, single value
‘samples were diffused into set-valued samples, with the help of factor space theory and fuzzy approximate reasoning, the disaster factors were estimated approximately as
input samples The risk value of disaster stuation and the estimated value of disaster risk beyond probabilty are calcuiated. (2) Using the cassfication weight based on
‘genetic projection pursuit, the sorting weight based on fuzzy theory, and the combined weight after optimization, respectively, coupled with the corresponding
proportionally reduced index, three diferent disaster index sequences and disaster source index sequences are constructed. (3) According to the different characteristics of
each evaluation index, the disaster index series and disaster causing factor index series are studied; the disaster index super probabilty risk evaluation model s establshed;
the dynamic model and grey disaster year prediction model descrived by diferential equation are establshed by using the original discrete disaster year data series. (4)
According to the characteristics of complex Inear and non-inear relationship between prediction object and prediction factor, natural orthogonal expansion method is used
for Inear dimensionalty reduction, particle swarm projection pursut method is used for non-inear dimensionalty reduction, high-dimensional non-inear data is projected to
low-gimensional subspace, and heritage neural network prediction model s constructed. (5) The Inear information of high correlation predictors is concentrated by natural
orthogonal expansion method, the nonlinear nformation of predictors is extracted by combination weight and particle pursuit method, the S-type function of artfical neural
network is replaced by Morlet mother wavelet basis function, and the overall convergence eror s taken as the objective function to construct wavelet neural network
prediction mode, and the annual frequency variation characteristics of tropical cyclones in South China are studied Levy. (6) Based on the web page display, business logic,
data access B / § three-tier structure, i the Microsoft SQL Server 2000 and Microsoft Visual Studio 2005 environment design tropical cyclone disaster database information
management system research.
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